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Protokół nr LXXI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 listopada 2023 r. 

LXXI sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, sołtys sołectwa Wola 

Morawicka Pan Jan Skuciński. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2023 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia 

w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, oznaczonej 

działką nr 1044/2 która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej  

w obrębie geodezyjnym Brudzów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/505/22 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 28 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych, położonych w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

do obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 1033, zabudowanej budynkiem administracyjnym 

dwukondygnacyjnym i budynkiem gospodarczym, położonej w Morawicy przy  

ul. Kieleckiej 38. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Bilcza.   
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta 

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego”. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica 

i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 

21. Sprawy różne: 

a. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

b. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

22. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LXXI sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXXI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 
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Przewodniczący Rady  zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad sesji 

rady punktu 17 dotyczącego - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Miasta i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad sesji rady punktu 17 dotyczącego - 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. Projekt uchwały w sprawie Rocznego 

Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 został zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że każdy z radnych otrzymał protokół drogą mailową, mógł się z nim 

zapoznać, wnieść poprawki. Nie było uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 
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Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony i na posiedzeniu połączonych komisji stałych 

omówiony, przedyskutowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/652/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i omówiony na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/653/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 rok 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. Przewodniczący Rady przypomniał, że Radni 

Alicja Jamorska-Kurek, Wiesław Frankowicz i Ryszard Znój nie mogą głosować w tym 

punkcie.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Robert Żołądek 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Ryszard Znój 

Uchwała nr LXXI/654/23 w sprawie opłaty targowej została podjęta. Za głosowało  

12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowana na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Dorota Pietrzyk 
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Uchwała nr LXXI/655/23 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/656/23 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  

w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, oznaczonej działką  

nr 1044/2 która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  

w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, oznaczonej działką  

nr 1044/2 która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Uchwała nr LXXI/657/23 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  

w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Morawicy, oznaczonej działką  

nr 1044/2 która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Cygan 

Uchwała nr LXXI/658/23 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brudzów została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/505/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 28 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych.  

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/505/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 28 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/659/23 w sprawie zmiany uchwały Nr LII/505/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 28 sierpnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie do obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działkę nr 1033, zabudowanej budynkiem administracyjnym dwukondygnacyjnym  

i budynkiem gospodarczym, położonej w Morawicy przy ul. Kieleckiej 38. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie do obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działkę nr 1033, zabudowanej budynkiem administracyjnym dwukondygnacyjnym  

i budynkiem gospodarczym, położonej w Morawicy przy ul. Kieleckiej 38. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/660/23 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie do obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działkę nr 1033, zabudowanej budynkiem administracyjnym dwukondygnacyjnym  

i budynkiem gospodarczym, położonej w Morawicy przy ul. Kieleckiej 38 została podjęta.  

Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Bilcza. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/661/23 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/662/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza została podjęta. Za głosowało  

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i omówiony na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LXXI/663/23 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego”. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu 

komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/664/23 w sprawie przyjęcia „ Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego” została podjęta. Za głosowało  

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały radni omówili na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/665/23 w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia ich przebiegu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i omówiony na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LXXI/666/23 w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Sprawy różne: 

 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – ustosunkowała się do wypowiedzi radnego Damiana 

Woźniaka na sesji 27.10.2023 r. Możliwość ustosunkowania się na bieżąco do tej wypowiedzi 

została mi odebrana. Na ostatniej sesji Radny Woźniak powiedział „…… że hala będzie 

kosztować 70-80 tys. zł…..”. Na nagraniu z sesji 25.06.2022 r., kiedy wprowadzaliśmy do 

budżetu zadanie – budowa hali pneumatycznej – Radny Woźniak mówił: „…..klub chce żeby 

balon przynosił jak najmniej strat i widzą nadzieję, że będzie przynosił zyski…”. Dobrze 

pamiętam wypowiedź Pana Wierzbickiego, który zapewniał że balon będzie utrzymywał się  

z wynajmu. Dopiero na sesji w listopadzie 2021 r. zarząd klubu Moravia próbował określić 

koszty utrzymania balonu. Rozmowy o 70-80 tys. zł, to mogły być rozmowy w 2022 r., a nie 

w 2020 r. Bardzo proszę, aby Pan Radny następnym razem wsłuchiwał się w moją 
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wypowiedź, gdyż wyraźnie wskazywałam rok 2020. Kolejna kwestia, Radny Woźniak mówi: 

„…..pieniądze zaplanowane na fizjoterapię i szkolenia musiały iść na balon, bo trzeba było za 

to zapłacić…” Ważna jest chronologia. Klub wnioskuje na fizjoterapię i treningi dla 

bramkarzy już 27.01.2023 r. na kwotę 70 tys. zł. Klub 27.01.2023 r. nie miał jeszcze 

wydatków na obsługę balonu na kwotę 70 tys. zł, aby wnioskować o uzupełnienie 

finansowania fizjoterapeutów i treningów. Radny Woźniak powiedział, że: „klub wydaje tyle 

samo na utrzymanie boisk i drużyn, co w 2022 r.” W związku z powyższym przytoczę jaki 

koszt poniósł ZGK w 2022 r. dotyczący utrzymania zaplecza sportowego klubu w Brzezinach 

i boiska w Bilczy – to kwota 191 487,00 zł. Dodając kwotę dotacji klubu 300 tys. zł. - razem 

mamy niecałe 492 tys. zł. W 2023 r. klub przejął obowiązki ZGK i otrzymał na działania 

statutowe klubu i utrzymanie obiektów 600 tys. zł. Arytmetyka jest prosta 492 tys. zł, to nie 

tyle samo co 600 tys. zł. 

 

Radny Robert Żołądek zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji na temat 

oświadczenia Radnej Alicji Jamorskiej-Kurek. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji na temat oświadczenia Radnej Alicji Jamorskiej-

Kurek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

PRZECIW (3) 

Wiesław Frankowicz, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 12 radnych. 

 

Pan Burmistrz – podziękował tym Radnym, którzy zagłosowali ZA projektem w sprawie 

stawek podatkowych. Ta podwyżka podatków jest nawet poniżej wskaźnika inflacji. To 

bardzo niewielkie podwyżki. Są o 1/3 niższe niż proponował Minister Finansów. To w skali 

całego roku, czyni wpływ do budżetu ok. 1 mln zł. Wyobraźmy sobie, że zaciągnęlibyśmy 

kredyt na ten mln zł, czyli nasi mieszkańcy, przedsiębiorcy musieliby spłacać ten kredyt  

z odsetkami. Tak należy rozumieć kwestie podatkowe. Dziękuje. W ten sposób możemy 

spokojnie realizować te inwestycje, które w naszym budżecie sobie zaplanowaliśmy. 

Serdecznie zaprosił na jarmark bożonarodzeniowy w Morawicy – niedziela 03.12.2023 r. 

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Ad. 21 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

LXXI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 


